



July 17, 2020

Dear Holy Guardian Angel Faith Formation Families,

This has been a rollercoaster of a year with COVID 19 ending our physical time together abruptly. We know you have many questions especially pertaining to the sacraments of First Holy Communion and Confirmation. As information continues to be released to us, we will be sending it out to you. However, at this time, Fr. Denis is working with a team of volunteers to begin Phase I of reopening church for masses in our parish.

As Pritzker has announced in class sessions for school in the fall, we begin to look ahead to what our program may look like for the upcoming year. We are reviewing all possible changes for our program, and want to ensure we are able to have a strong faith formation program for your children in the fall.

In order to safely have a program in person, the entire Holy Guardian Angels Faith Formation program will be conducted at the St. Louise School campus. Desks and students are able to be spaced 6 feet from one another to ensure social distancing within the classroom. This is imperative for us to run a safe classroom for both students and teachers (volunteers). The classrooms will only hold 15 students, so we have been exploring the option of opening a third class day to accommodate students. We will continue to have classes on Wednesdays and Sundays, but are looking at the possibility of a Monday or Thursday evening as well. We are also looking at the possibility of a remote learning online option.

All guidelines sent out by the Archdiocese of Chicago will be followed to ensure the health and safety of the students and teachers. We want our students to continue to grow in their faith and come to know the love of the Lord in a personal way. As Catholics it is important that we have the opportunity to come together, as we have found in these months without the ability to be present for mass. We want to give families every opportunity to continue their journey in their faith.

Please complete the survey (<https://www.surveymonkey.com/r/BZK7ZQV>) or you can find it online at <http://hgaparish.org/en/>. This survey will help us to better serve the needs of our families. Please take the time to complete it and return it by July 31st to the rectory or submit it online. Your response is important to us. We hope everyone is and continues to be safe and well. We are praying for all of you.

God Bless,

*Fr. Denis*  
Rev. Denis Condon

*Maria Ramos*  
Maria Ramos

*AnnMarie Mahay*  
AnnMarie Mahay



17 de julio de 2020

Queridas familias de la Formación de fe de la Parroquia Santos Ángeles Custodios

Este ha sido un año como la montaña rusa con COVID 19 terminando nuestro tiempo físico juntos abruptamente. Sabemos que tiene muchas preguntas especialmente relacionadas con los sacramentos de la Primera Comunión y Confirmación. A medida que la información nos siga siendo divulgada, se la enviaremos. Sin embargo, en este momento, el Padre Denis está trabajando con un equipo de voluntarios para comenzar la Fase I de reapertura de la iglesia para misas en nuestra parroquia.

Como Pritzker ha anunciado en las sesiones de clase para la escuela en el otoño, comenzamos a mirar hacia adelante para ver cómo será nuestro programa para el próximo año. Estamos revisando todos los cambios posibles para nuestro programa, y queremos asegurarnos de que podamos tener un programa sólido de formación en la fe para sus hijos en el otoño.

Para tener un programa en persona de manera segura, todo el programa de Formación de la Fe de los Santos Angeles Custodios se llevará a cabo en el edificio de la Escuela St. Louise. Los escritorios y los estudiantes pueden estar separados 6 pies entre sí para garantizar el distanciamiento social dentro del aula. Esto es imprescindible para que tengamos un aula segura tanto para estudiantes como para maestros (voluntarios). Las aulas solo tendrán capacidad para 15 estudiantes, por lo que hemos estado explorando la opción de abrir un día de tercera clase para acomodar a los estudiantes. Continuaremos teniendo clases los miércoles y domingos, pero también estamos considerando la posibilidad de un lunes o jueves por la noche. También estamos considerando la posibilidad de una opción de aprendizaje remoto en línea.

Se seguirán todas las pautas enviadas por la Arquidiócesis de Chicago para garantizar la salud y la seguridad de los estudiantes y maestros. Queremos que nuestros estudiantes continúen creciendo en su fe y lleguen a conocer el amor del Señor de manera personal. Como católicos, es importante que tengamos la oportunidad de unirnos, como lo hemos encontrado en estos meses sin la capacidad de estar presentes para la misa. Queremos dar a las familias todas las oportunidades para continuar su peregrinar en su fe.

Complete la encuesta (<https://www.surveymonkey.com/r/BZK7ZQV>) o puede encontrarla en línea en <http://hgaparish.org/en/>. Esta encuesta nos ayudará a atender mejor las necesidades de nuestras familias. Tómese el tiempo para completarlo y devolverlo antes del 31 de julio a la rectoría o enviarlo en línea. Su respuesta es importante para nosotros. Esperamos que todos estén y sigan estando seguros y bien. estamos rezando por todos ustedes.

Dios les Bendiga,

*Fr. Denis*  
Rev. Denis Condon

*Maria Ramos*  
Maria Ramos

*AnnMarie Mahay*  
AnnMarie Mahay